
KRAJEVNA SKUPNOST 

SOVODENJ 

 

Datum: 10. januar 2024 

 

                                             Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

7.  redne  seje sveta KS Sovodenj,  ki je bila v sredo, 20. decembra 2023 2023 ob  19. uri v 

prostorih Okrepčevalnice »Košanc« Sovodenj. 

NAVZOČI: Bajt Stanko,  Peternelj Tomo, Dolinar Zvonko,  Podobnik Gabrijel, Šifrar Jože, 

Jezeršek Nataša, Jezeršek Ivan,  Frelih Janez, Kumer Martin, Platiša Domen, Velikonja Robert in 

Telban Nevenka. 

 

Odsoten: župan Milan Čadež 

 

 

Člani sveta so sprejeli naslednji  

DNEVNI RED: 

1. Pregled zapisnika 6. seje sveta KS Sovodenj 

2. Poročilo o delu za leto 2023 (poročevalec Bajt Stanko)  

3. Plan dela za l. 2024 in pregled odgovorov na pripombe na 1. predlog proračuna za l. 2024 

4.  Pobude in vprašanja svetnikov 

5. razno. 

 

Ad 1 

 

Predsednik Bajt pozdravi vse navzoče. Vsi člani sveta se strinjajo s predlaganim dnevnim redom. 

Tajnica prebere zapisnik 6. seje sveta, ki je bila 9. novembra 2023, ki ga člani sveta potrdijo. 

 

Ad  2 

 

Poročilo o delu je podal predsednik Bajt. Glede postavitve table in znaka na JP Košenija – Rupe 

pove, da se je dogovoril za postavitev  z Klemenčič Filipom. Na LC Javorjev dol – Ledinsko 

Raspotje se v petek dobijo s Kočarjem ob 9. uri zjutraj glede reklamacije oziroma napačne 

postavitve odtočnih jaškov na tej cesti. Dobijo se pri Dovčenu. Predsednik povabi zraven tudi 

Podobnika.  

Predsednik pove, da je bila narejena asfaltna prevleka na 150 m odseku JP Koreninar in v  dolžini 

250 m na odseku JP Sovodenj – Stara Oselica – Vrhovc. Glede popoplavne obnove predsednik 

pove, da pridejo s HNG po novem letu, ko jih bo seznanil tudi s tem, da bo potrebno pri Arharju  

narediti še en zadrževalnik. 

Glede sanacije igrišča pove, da na občini zbirajo ponudbe za sanacijo, ki naj bi stekla v 

pomladanski mesecih. Prav tako še nimajo geološkega poročila za sanacijo ozirom udor ceste 

Sovodenj – Špiček – Pavlinovše. 

 

Velikonja R. predlaga, da bi ob sanaciji igrišča podaljšali asfaltno prevleko tudi na travnato 

površino.  

 

Ad 3 

 

Naše pripombe na 1. predlog proračuna za l. 2024 so bile upoštevane le delno. Odgovori so priloga 

k zapisniku.  Jezeršek I. ponovno izrazi nezadovoljstvo, ker bo  prestavljena obnove LC Sovodenj – 

Nova Oselica – Cerkljanski vrh, ker bo imela prednost popoplavna sanacija. Prav tako opozori, da 



se je 500 m2 asfalta položilo na cesti v Lučine zgolj za eno leto, potem pa je bila cesta ponovno  

sanirana in tudi eno leto stara asfaltna prevleka se je zamenjala. Večina svetnikov meni, da bi bilo 

prav, da se investicije zaključijo, saj so za popoplavno obnovo namenjena druga sredstva.  

Dolinar Z. pove, da je cesta Ermanovec prišla na vrsto zaradi plazovitega terena, zaradi popoplave 

obnove pa  je težko dobiti izvajalce, ki zaradi obilice dela lahko tudi postavljajo pogoje pri obnovi, 

sredstva za popoplavno obnovo pa je potrebno porabiti v obdobju enega leta. 

 

Predsednik Bajt predlaga, da se sredstva stavbnega zemljišča, ki smo jih namenili  na pokopališče in 

obnovo komunalne infrastrukture prerazporedijo  za obnovo vodovoda Sovodenj, ker zdravstvena  

inšpekcija zaradi neustreznosti pitne vode zahteva nujna sanacijska dela vodovoda Sovodenj, saj  

sredstva pobrane vodarine pri vodovodu Sovodenj  za obnovo ne zadoščajo, saj bo po predračunu 

sanacija stala preko 17.000 €. Seveda se bodo sredstva za to prerazporedila lahko šele z rebalansom 

proračuna za l. 2024. Člani sveta so se z omenjenim predlogom strinjali, o  predlogu 

prerazporeditve pa se bo glasovalo na eni prihodnjih sej pod  točko rebalans proraćuna za l. 2024, 

ko bodo stvari spogajane tudi na občini. 

 

Velikonja R. opozori, da se v obnovo vodovoda Sovodenj premalo oziroma nič ne vlaga. 

 

Ad 4 

 

 

Jezeršek N. je že na eni prejšnjih sej postavila vprašanje glede sanacije ceste Nova Oselica – 

Cerkljanski vrh (tistega dela, ki sicer poteka v Očini Cerkno), asfaltacijo pa je izvedla naša KS. 

Predsednik Bajt pove, da je govoril z g. Vojska, ki mu je povedala, da sanacija te ceste mimo 

Stotnkarja zaenkrat ni načrtovana, če pa kdaj bo, pa se bo možno dogovorit tudi za obnovo 

omenjenega dela ceste. 

 

Frelih J. vpraša, koliko je stala obnova mosta v Lanišah. 

 

Ostale pripombe članov sveta so navedene že v drugih točka dnevnega reda. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.10. 

 

 

 

ZAPISALA                                                                                                        PREDSEDNIK                                                                                                 

Telban Nevenka                                                                                                 Bajt Stanko, l.r. 

                                                                                                                                       

 

 

 

 

 


